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Kort nadat de eerste trainingen na de hete zomer van 2018 weer van start gingen, stond 

Veenland weer op de altijd gezellige najaarsmarkt. Een kraam levert misschien niet direct 

leden op, maar het is belangrijk om de vereniging bij dergelijke gelegenheden te 

presenteren. Zo stond Veenland ook de op kramenmarkt in januari 2019 in dorpscentrum 

Willisstee, waar we kennismaakten met enkele belangstellende bewoners uit de nieuwe 

wijk Maricken.

De opkomst van leden tijdens de ALV in oktober was weliswaar niet groot, maar dat mag 

de prettige sfeer niet drukken. Veenland heeft een ervaren en gedreven bestuur en de 

vergaderingen verlopen altijd gezellig en ordentelijk. 

De jaarlijkste vrijwilligersavond werd weer goed bezocht en de pubquiz beviel prima. De 

vragen betroffen de sporten die bij Veenland beoefend worden en wat historische weetjes.

De ongeveer 35 vrijwilligers die actief zijn voor afdelingen en bestuur zijn tijdens deze 

avond voor hun inzet bedankt. 

De Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) kreeg dit seizoen nog enige 

aandacht, met name de toestemmingsverklaring voor het plaatsen van beeldmateriaal op 

de social media. Het is een uitdaging om de uitleg kort en eenvoudig te houden, maar we 

denken dat dit is gelukt. De (ouders/begeleiders van) leden geven expliciet en schriftelijk 

wel of geen toestemming. Het beleid van Veenland is op www.veenland.nl te vinden. 

Het bestuur heeft op 28 maart 2019 afscheid genomen van het beheerderspaar Ron en 

Brigitte en bedankt hen voor de jarenlange prettige samenwerking. Arwin en Simone Reijm

nemen het beheer over.

Sporters, de voorzitter en de secretaris wensen jullie een gezond en plezierig sportjaar 

toe! 

Mede namens de voorzitter Nico de Jong, 

Met sportieve groet,

Hans van Ankeren
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